
Afdelingstjek iAfcl.079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labaek. 

16. august 201 

M0de start 13:00 
M0de slut 15:30 
M0det blev afholdt I festlokalet og til stede var: 

Formand Robert Juhl 
Bestyrelsesmedlem Kim Henriksen (Ref.) 
Bestyrelsesmedlem Soren Sahl 
Bestyrelsesmedlem Flamming Lorentzen 
Bestyrelsesmedlem Annelise Denning 
Rep. fra Lejerbo Jesper Moesgaard 
Rep.fra administrationen Thor Poulsen 
Varmemester Mikkel Chrstiansen. 

I forbindelse med afdelingstjek i Afd.079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labaek, 
blev der fortaget en gennemgang af omr^det og de tilherende bygninger, for at 
danne sig et lielheds indtryk af afdelingens tilstand. Herefter blev der, p^ baggrund 
af oven naevnte, dreftet hvad der skulle / kunne laves i budget §ret 2018 / 2019.og 
folgende blev droftet: 

Thor: Statens 2020 strategi p§ energi omrSdet herunder varme / varmeanlaeg / 
gas..m.v. 
Der blev fremlagt et forslag til et nyt varme aniaeg og det blev besluttet at 
administrationen skal udarbefde en BC pii opqaven (mini kraftvaerk med 
generator og varmepumpe ect.) 
Bestyrelsen vil sS, p^ bagrund af denne B C , traeffe den endelige beslutning. 

Ny trappe med glas: pris ca. 61.875,- kr // okonomi for 2017/2018 
Det blev s^ledes besluttet at der ligeledes opsaettes glas p^ hele raekvaerket, s§ vi 
har et sammenhaengende udsende i Brogade. Mikkel taqer kontaitt til smeden. 

Herefter blev der kikket p^ budget / regnskab. Det mS dog konstateres at det 
budget som afdelingsbestyrrelsen, det budget som Thor havde med samt det 
budget som Jesper havde medbragt fra S A P ikke p^ nogen m^der var det samme. 
Det blev derfor besluttet at Jesper unders0ger hvad der er gaeldende, tilpasser 
budgettet. efter vores anvisninger og koordinerer med Thor. 
Afdelingsbestyrrelsen afventer nyt revideret budget til godkendelse. 
Dette er modtaget, dog har afdelingsbestyrrelsen, fortsat spergsmditegn ved 
de fremsendte tal. Jesper mk derfor fremsende nyt. 

Herefter blev der dr0ftet / udvekslet diverse informationer som var person relateret 
og derfor Ikke er medtaget i dette referat. 

P.S. Naeste afdelingsmode blev fastsat til onsdag d. 13/9 kl. 19:00 



Formode f0r afdelingstjek i Afd.079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labaek. 

16. august 2017 

M0de start 12:00 
M0de slut 13:00 
M0det blev afholdt i festlokalet og til stede var: 

Formand Robert Juhl 
Bestyrelsesmedlem Kim Henriksen (Ref.) 
Bestyrelsesmedlem S0ren Sahl 
Bestyrelsesmedlem Flamming Lorentzen 
Bestyrelsesmedlem Annelise Denning 

I forbindelse med afdelingstjek i Afd.079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labaek, 
blev der afholdt et form0de, for at sammenstemme budget og prioriteter for 
vedligeholdelse af bebyggelsen. 
F0lgende blev dr0ftet: 

1) Ny trappe med glas: pris ca. 61.875,- kr// 0konomi for 2017/2018 

Der blev ligeledes dr0ftet brandsikring / helhedsplan / trappe situationen .mv. dog 
ikke emner som havde direkte relation til afdelingstjek. 

Der blev ligeledes droftet andre ting som var person relaterede, og derfor ikke er 
medtaget i dette referat. 


